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KUDOWA-ZDRÓJ (inf. wł.). Decyzji jeszcze nie ma, ale wstępne rozmowy są czynione. Chodzi o
zapowiedź ewentualnego powiększenia Parku Narodowego Gór Stołowych o kolejne obszary.  W
Kudowie-Zdroju, z tego co się słyszy, w rachubę wchodziłyby rejony jeszcze zaliczane do otuliny.
Wywołuje to niezadowolenie wśród myśliwych oraz zaniepokojenie w gronie leśników, bo może dojść
do likwidacji niektórych stanowisk.

Burmistrzyni Aneta Potoczna zauważa, że w kwestii tworzenia nowych parków narodowych oraz
rozszerzania terytorialnego istniejących na razie się gdyba, a nie mówi o konkretach. Stąd samorząd
Kudowy-Zdroju na tę chwilę nie zajmuje stanowiska, co nie znaczy, że nie śledzi sytuacji z tym
zagadnieniem związanej.
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